
 

 

 

 

Kære Vorbasse 

 

Jeg sidder som formand i Kontaktrådet på plejecenteret Frihavnen. 

Frihavnen har i den sidste tid været igennem en ombygning, som Billund Kommune har stået for. 

Nogle af de trælse konsekvenser i forbindelse med ombygning/tilbygning (stejle gangarealer og store 
huslejestigninger), har vi som pårørende opponeret meget imod. 

Billund Kommune har godkendt/vedtaget de huslejestigninger, der var planlagt fra deres side af. 

Sagen er fra vores side af overgivet til Ældresagens jurister, og vi afventer deres svar. 

Hele sagen har med rette fyldt meget for mange af os. 

 

Min opfordring skal her være, at vi i den sammenhæng husker at frede Frihavnens personale og ledelse. 

De gør dagligt det bedste de kan, for at gøre Frihavnen til et godt sted at bo og blive plejet. 

Det er de ansatte, som skal navigere og finde den bedste hverdag for alle, ud fra noget andre har besluttet. 

Vi skal som landsby påskønne, at vi har et godt og meget velfungerende plejecenter, hvor personalet og alle 
de frivillige kræfter er en stor del af det. At vi har et plejecenter her i Vorbasse, er absolut også en stor del 
af en dynamisk landsby. 

Hvis der er spørgsmål ang. Huslejestigningerne eller ombygning/tilbygning, står jeg gerne til rådighed. 

 

Mvh. Peter Noes Poulsen. 

Peter.vorbasse@gmail.com 

Mobil: +4561306623  
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